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1. Tagasiside õpikute laenutamisele ja plaanid augustiks 2023 

1.1. KUULATI: 

T. Lohur andis ülevaate Türi Põhikooli õpikute laenutamise plaanid augustiks 2023. Õpikud on 
plaanis selle aastal õpilastele väljastada augusti lõpus ning seda tehakse kooliastmete kaupa. 
Raamatukogutöötaja komplekteerib õpikute pakid augusti alguses ning viib õpilastele klassidesse. 
Õpilased peavad laenutamiseks oma õpikutega raamatukogust läbi minema. Õpiku laenutamisel peab 
õpilasel kaasas olema isikustatud õpilaspilet. M. Aren tegi ettepaneku, et kui õpilane ei saa minna 
talle ettenähtud ajal, siis võiks tal olla võimalus õpikuid laenutada mõnel teisel ajal. T. Lohuri sõnul 
on plaanis sellega arvestada. 

 
1.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 

2. Arenguvestluste läbiviimise kord 

2.1. KUULATI: 
 
T. Lohur selgitas, et arenguvestluste korra teemat on vaja koolis veel juhtkonna ja õpetajatega 
arutada ning seetõttu tänasel koosolekul seda teemat arutada ei saa. 
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2.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks ja tulla teema juurde tagasi, kui kooli juhtkond ja õpetajaskond on teemat 
arutanud. 
 

3. Ülevaade TPK huvitegevusest  

3.1. KUULATI: 
 
M. Sepp andis ülevaate kooli huvitegevusest – millised ettevõtmised on õppeaastal toimunud ja 
kuidas on need kooli poolt vastu olnud võetud. Samuti andis ta ülevaate huviringide teemal. Kokku 
on huviringe 24, mida juhib 14 ringijuhti. Huviringide dubleerimist näiteks noortekeskuse või 
loomemajaga püütakse vältida. Samas on probleem, et osadele ringidele ei leidu juhendajaid, sest 
õpetajate koormused on suured. Nii jäi sellel aastal ära näiteks liiklusring. Huvitegevuse valdkonna 
õnnestumisteks võib sellel aastal lugeda head koostööd õpilasesindusega, projektainetunnid vs 
praktika ja Ettevõtliku kooli tegevusi ning 3b klassi seiklusmatka ja klassivanemate koosolekuid. 
Järgmisel aastal vajavad parandamist huvitegevuse laada korraldamine, koostöö lastevanematega, 
sündmuste teavituse korraldamine ja sündmuste kalendri täitmine ning sündmuste jäädvustamine ja 
kajastamine maakonnalehes. Võimalikud paranduskohad on läbi analüüsitud ning nendega on plaanis 
uuel õppeaastal arvestada. Näiteks huvitegevuse laat on seekord augustis ning sinna kaasatakse ka 
huviringide läbiviijaid väljastpoolt kooli (korvpall jms). Hoolekogu liikmed teevad ettepaneku 
rääkida näiteks ka muusikakooli ja veel teiste võimalike huviringide pakkujatega, et ühest kohast 
oleks sellel päeval võimalik kätte saada võimalikult palju infot. 
 
3.2. OTSUSTATI: 
 
Võtta info teadmiseks. 
 
 
4. Hinnangu andmine huvitegevuse ja pikapäevarühma töökorralduse kohta 
 
4.1. KUULATI: 

M. Aren selgitab, et vastavalt põhikooli- ja gümnaasiumiseaduses sätestatule peab hoolekogu andma 
hinnangu kooli huvitegevuse ja pikapäevarühma töökorralduse kohta. Oma hinnangu koostamisel 
tugineb hoolekogu 17. jaanuari koosolekul kuulatud valla huvitegevuse ülevaatele, 15. mai 
koosolekul kuulatud õpilasesinduse tegevuse ülevaatele ning tänasel koosolekul kuulatud kooli 
huvitegevuse ülevaatele. 

4.2. OTSUSTATI: 

Türi Põhikooli huvitegevus on mitmekülgne, viimasel õppeaastal toimus koolis 24 huviringi. Siiski 
on ringide arv viimastel aastatel väiksemaks jäänud. Ühest küljest on see põhjendatud, sest teiste 
huvitegevust pakkuvate organisatsioonidega ei ole mõtet dubleerivaid huviringe pakkuda. Samas on 
oluline, et toimuma jääksid sellised ringid, mida mujalt ei ole võimalik leida, näiteks liiklusring. 
Senisest tõhusamalt saaks tegeleda ka teavitusega. Hoolekogu jaanuarikuu koosolekul tehtud 
ettepanekut on arvesse võetud ning sellel 2023. aastal toimub huvitegevuse laat juba augustis. Oluline 
on, et sinna kaasataks võimalikult paljude erinevate huviringide pakkujaid, et lapsed ja vanemad 
saaksid kogu info ühest kohast kätte. Samuti on oluline senisest tihedam koostöö vallaga, seda nii 
huvitegevuse võimaluste teavitustöö kui huviringides osalenud laste statistika ja tagasiside kogumisel. 
Koolis tegutseb pikapäevarühm ning selle tegevusega jätkamine samas vormis on oluline. Edaspidi 
võiks mõelda, kas ja kuidas küsida pikapäevarühma osas seal osalenud laste vanematelt tagasisidet. 
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Seda nii õppeaasta alguses (millised on vanemate vajadused konkreetsel õppeaastal pikapäevarühma 
osas) kui lõpus (millega pikapäevarühma töökorralduse juures ollakse rahul ning mida võiks edaspidi 
teisiti teha). 

 

5. Muud küsimused 

5.1. KUULATI: 

5.1.1. V. Gansen uuris, kas koolil on plaanis koolikohvik uuesti tööle panna ning kas selleks on vaja 
vallast küsida koosseisu täiendavat töökohta. T. Lohur selgitas, et koolikohvik oleks küll väga hea, 
kuid hetkel on koolil mitu teist ametikohta, mida on vallast koosseisu juurde küsitud. Suuremad 
toitlustuse mured on lahenenud ka söögivahetundide aegade muutmise, hommikupudru pakkumise 
pikendamise ning pikapäevarühma toitlustuse võimaluste avardumisega. 
 
5.1.2. Hoolekogu liikmed uurisid, millised kokkulepped on sõlmitud ja milliseid põhimõtteid 
järgitakse uuel õppeaastal hindamise osas. T. Lohur selgitas, et teema vajab veel õpetajatega arutamist 
ning seda plaanitakse teha augustis. 
 
5.2. OTSUSTATI: 

5.2.1. Võtta info teadmiseks ning tulla vajadusel selle teema juurde tagasi. 
 
5.2.2. Võtta info teadmiseks ning lisada hoolekogu augustikuu koosoleku päevakorda järgmise 
õppeaasta hindamise põhimõtete ja kokkulepete ülevaade. 
 
 
 
 
 
Türi Põhikooli hoolekogu järgmine koosolek toimub 30.08.2023. 
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